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19. februar 2025 

Dagsorden 

Møde i DASAM’s bestyrelse den 19. februar, virtuelt 

Deltagere: Harald Meyer (HM), Inger Schaumburg (IS), Sorosh Taba (ST), Marianne Kyndi 

(MK), Gitte Højbjerg Jacobsen (GHJ), og Mette Lausten Hansen (MLH), Mette Hyllegaard 

Madsen (MHM) (observatør YAM),  

Afbud:  Vibe Lyng Lindgren (observatør YAM), Pernille Melander-Nyboe (PMN) 

 Aktion 

1. Valg af referent: 

Seneste: Marianne, Mette LH, Gitte, Inger, Mette HM, Sorosh, Marianne, 
Pernille 

  

Sorosh skriver 

referat 

  

2. Godkendelse af seneste referat 15. januar 2025 (vedhæftet)  

Referatet godkendt, ST lægger op på hjemmesiden. 

ST lægger 

referatet op 

3. Referat fra sidst (opfølgning): Diskuteret temadag mht. at få 

klinisk miljømedicin ind i målbeskrivelsen for at få inputs til omfanget 

af ændringerne i målbeskrivelsen. Stiler mod en dag i efteråret. 

Forudgået af at videreuddannelsesudvalget, kursusudvalget og 

miljøudvalget har mødtes og diskuteret emnet. 

 

4. Miljømedicinens fremtid: (Møde med Per Larsen (K), Danske 

Regioner, Kirsten Normann Andersen (SF)) 

Godt udbytterigt møde med STPS hvor man har foreslået et tættere 

samarbejde, et organisationsdiagram som belyser hvordan borgerne 

falder ml. flere stole. Dette diagram vil STPS bringe videre ind i 

departementet.  

Planlagt møde med Danske Regioner 24.03.2025 og der arbejdes på 

møde med KNA (SF) og d.d. er der møde med PL (K). Der er sendt 

mails til øvrige sundhedsordfører med opfordring til møde. 

 

5. ICOEPH forsikring (se mail fra Erik Jørs) 

Enighed i bestyrelsen om at vi beholder forsikringen. 

HM svarer Erik 

Jørs 

6. Generalforsamling og årsmøde 

GHJ gennemgik regnskabet, der skal finjusteres nogle 

overskrifter/noter. Tallene passer fint. DASAM’s årsresultat blev et 

underskud på 41.226 kr. hvilket er i tråd med ønsket om at DASAM 

nedbringer sin formue grundet flere medlems- og 

synlighedsaktiviteter. 

Budget 2025: Aktuelt 157 medlemmer af DASAM. Ca. 10 speciallæger 

er ikke registreret som speciallæger hos lægeforeningen og betaler den 

lille sats på 750 kr. og ikke den fulde sats på 925 kr. 

Bestyrelsen foreslår at kontingentet for 2026 fastholdes på nuværende 

niveau og hvis udgiftsniveauet er det samme i 2025, forslås en mindre 

stigning af kontingentet i 2027. 

MLH koordinerer udsendelse af indkaldelsen til generalforsamlingen og 
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tilhørende bilag. MK oplyser der er 79 tilmeldte til årsmødet hvoraf 70 

er tilmeldt hele årsmødet (vanligt plejer der at være ca. 100 tilmeldte). 

Det lavere antal tilmeldte kan til dels være pga. uheldigt sammenfald 

med speciallægekurser i marts måned så bl.a. HU-læger i 

sideuddannelse har måtte prioritere ml. mange aktiviteter. 

 

7. Er vi interesserede i abonnement på A4 Arbejdsmiljø og 

Magasinet Arbejdsmiljø for 1500,- kr.? 

Vi siger pænt nej tak 

HM svarer 

AM-PRO 

8. UEMS-spørgeskema fra Ole C (vedhæftet) 

UEMS ønsker at indsamle data til EU-OSHA vha. spørgeskema med 

svarfrist ca. medio marts. Det forslås at to-tre går sammen om at 

udfylde spørgeskemaet. 

MLH, MHM og 

IS besvarer 

9. Hvad skal HM tage med til møde med cheflæger+professorer 

18/3 kl. 15 Nyborg? 

Forslag om årligt møde med DA/DI+FH og de arbejdsmedicinske 

afdelinger vedr. aktuel forskning på afdelingerne, tages med til 

cheflægemødet. Forslaget er blevet positivt modtaget af fagets 

professorer og afdelingerne generelt. 

Halvårligt møde med STPS tages med. 

 

10. Nyt fra PAM  

Punktet udgår da der ingen deltagere er fra PAM 

 

11. Nyt fra YAM 

Generalforsamling planlægges 

 

 

12.  Nye bestyrelsesmedlemmer 

Louise Parke, Bispebjerg, opstiller. 

Hvis ikke alle tre pladser i bestyrelsen besættes, kan afdelinger der 

ikke er repræsenteret deltage med observatører. Det tegner sig til at 

Grindsted og Odense ikke bliver repræsenteret. HM opfordrer PMN til 

at forsøge at få Odense psykolog til at opstille. 

GHJ laver en mundtlig overdragelse til den nye kasserer. 

 

 

13. Næste møder 

18/3-2025 16-17.30 (Mette HM er referent/alt. Inger) 

 

Forslag til mødedatoer frem til sommer for den del af bestyrelsen der 

fortsætter (Outlook indkaldelser udsendt): 

22. april 10-11.30 

13. maj 9.30-11.00  

18. juni 9.00-10.30 
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14. Eventuelt  

 

Med venlig hilsen 

Sorosh 


